
                                           

УКРАЇНА 

ЗАСТАВНІВСЬКА МІСЬКА   РАДА   

ЧЕРНІВЕЦЬКОЇ ОБЛАСТІ   

 

ПРОТОКОЛ № 28   

XXVI позачергова сесія міської ради VІIІ скликання   

   

31 березня 2022 року                                                                        м. Заставна   

   

Число депутатів: 22 обраних до міської ради.   

Присутні: 16 депутатів міської ради (реєстраційна відомість депутатів 

додається).   

Відсутні: 6 депутатів міської ради.   

Присутні: працівники відділів міської ради, Цимбалюк О.В. – директор КЗ 

«Палац культури та мистецтв».  

Президія: Радиш В.Й.– міський голова.     

                  Леванін Р.В.– секретар міської ради.   

Головує: Радиш В.Й.– міський голова.   

 

XXVI позачергова сесія міської ради VІIІ скликання   

оголошується відкритою. 

 

Міський голова Радиш В.Й. запропонував обрати секретарем сесійного 

засідання депутата міської ради Дригу О.О.   

Пропозицію прийнято.   

ГОЛОСУВАЛИ: за – 16, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.   

ВИРІШИЛИ: обрати секретарем сесійного засідання депутата міської ради 

Дригу О.О.     

Депутати міської ради підтримали пропозицію головуючого щодо  

обрання до складу лічильної комісії депутатів міської ради: Левицького Д.В.,  

Турецького В.Д. та Лунгул Л.Ю.  

Пропозицію прийнято.   

ГОЛОСУВАЛИ: за – 16, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.   

ВИРІШИЛИ: затвердити лічильну комісію у складі депутатів міської ради: 

Турецького В.Д., Лунгул Л.Ю., Левицького Д.В.   



Секретар сесійного засідання та лічильна комісія зайняли свої 

робочі місця та приступили до роботи. 

 Депутати міської ради проєкт порядку денного XXVI позачергової сесії 

міської ради VIII скликання прийняли за основу. 

До проєкту порядку денного пропозицій не надходило. 

Депутати міської ради затвердили порядок денний роботи XXVI 

позачергової сесії міської ради VIII скликання в цілому.   

 

Порядок денний: 

 

1. Про внесення змін до Порядку передачі в оренду комунального майна 

Заставнівської міської ради об’єднаної територіальної громади, 

затвердженого рішенням XXXI сесії VII скликання Заставнівської міської 

ради № 656/31-2020 від 10 липня 2020 року. 

Доповідач: Радиш В.Й. – міський голова. 

Співдоповідач: Ткач А.В. – начальник відділу правової та організаційної роботи 

міської ради. 

Співдоповідач: Ткачук І.Д. – головний спеціаліст відділу правової та 

організаційної роботи міської ради. 

Співдоповідач: Пацарнюк Л.В. – голова постійної комісії міської ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету, фінансів, цін, інвестицій, 

підприємництва та регуляторної політики. 

Різне: (усне звернення депутата міської ради Дупешко-Джус Ю.І.) 

 

Розгляд питання порядку денного включає: доповідь, співдоповідь, запитання 

та відповіді доповідачеві, обговорення та заключне слово доповідача. Для 

доповіді надається час тривалістю до 10 хвилин, співдоповіді – до 7 хвилин, 

постановку запитання – до 1 хвилини, відповіді на запитання – до 1 хвилини, 

час на запитання та відповіді доповідачеві – до 10 хвилин і заключного слова – 

до 3 хвилин. Для виступів в обговоренні надається час до 5 хвилин; для 

повторних виступів у обговоренні, для виступів за процедурою скороченого 

обговорення, а також для виступів щодо постатейного голосування проєктів 

рішень, для заяв, внесення запитів, резолюцій, виступів у «різному» – до 3 

хвилин; для виступів щодо кандидатур, процедури та з мотивів голосування, 

пояснень, зауважень, запитань, пропозицій, повідомлень і довідок, внесення 

поправок – до 2 хвилин.  

 

Розгляд питань порядку денного:  

 

1. Про внесення змін до Порядку передачі в оренду комунального майна 

Заставнівської міської ради об’єднаної територіальної громади, 

затвердженого рішенням XXXI сесії VII скликання Заставнівської міської 

ради № 656/31-2020 від 10 липня 2020 року. 

Доповідач: Радиш В.Й. – міський голова. 



Співдоповідач: Ткачук І.Д. – головний спеціаліст відділу правової та 

організаційної роботи міської ради. 

Міський голова повідомив депутатів міської ради про те, що 30.03.2022 

року відбулося засідання виконавчого комітету, на якому було прийнято 

рішення «Про надання допомоги в організації роботи переміщених суб’єктів 

підприємницької діяльності» № 31 (рішення додається), відповідно до якого 

міському голові було рекомендовано терміново скликати сесію міської ради, 

розглянути вищевказане питання та внести зміни до Порядку передачі в оренду 

комунального майна Заставнівської міської ради об’єднаної територіальної 

громади. 

Співдоповідач (Ткачук І.Д.) повідомив депутатів міської ради про 

уточнення до проєкту рішення, доповнивши пунктом 3 такого змісту: 

«Уповноважити міського голову укладати договори оренди без скликання сесій 

міської ради». 

ГОЛОСУВАЛИ: (бланк з результатами поіменного голосування за 

рішення додається).  

ВИРІШИЛИ: рішення прийняти за основу та в цілому із внесеними 

змінами (додається).   

 

Різне. 

Виступила депутат міської ради Дупешко-Джус Ю.І., яка попросила 

виділити приміщення для того, щоб нормально працювати з переселенцями 

через ГО «Мама центру». Пояснила потребу так: «Я через ГО можу залучити 

ресурс, зараз ми працюємо над деякими грантами (заявками); туди входить і 

закупівля обладнання, яке залишиться після того, як військовий стан 

завершиться і цим зможуть користуватися наші діти. У мене довгий час з 

Ольгою Василівною Цимбалюк були розмови стосовного того чи мені потрібно 

іти клопотати до міського голови чи ні, я відмовлялася категорично тому, що я 

зверталася не один раз для того, щоб проводити заняття з жінками з ГО. 

Міський голова Радиш В.Й. повідомив, що на прохання депутата 

Дупешко-Джус Ю.І. надали дозвіл на одноразове проведення тренінгу чи 

зустрічі, тому попросив не вводити людей в оману. 

Дупешко-Джус Ю.І. повідомила, що була впевненою, що проблем не 

буде, бо вона закупила та залишила у приміщенні дошку, чайник. «Минулої 

неділі ми зібрали переселенок та почали працювати з ними по індивідуальних 

запитах, оскільки є можливість через громадську організацію залучати ресурс в 

тому числі і медикаменти, і речі побуту. Окрім того, наприклад, ми працюємо в 

одному із напрямків розширення економічних спроможностей, тому сьогодні 

до 31.03. 12.00 год, маємо можливість для переселенців: можливо у вас ще є 

знайомі переселенки, які мають бажання подати заявку на грант у розмірі 500 

доларів і люди, якщо виграють його отримають обладнання, яким вони зможуть 



розпочати підприємницьку діяльність. Заявок багато не буде, тому виграти – 

ймовірність дуже велика. Наприклад, ви хочете стригти і на цю суму 500 

доларів вам закуплять обладнання і передадуть чи ви хочете робити якусь 

випічку то куплять пічку чи ще щось».  

Депутат міської ради Пацарнюк Л.В. уточнила: «Ю.І., перепрошую, але 

якщо це підприємницька діяльність, то це має бути професійна піч чи 

професійне обладнання». 

Дупешко-Джус Ю.І.: «Цю програму придумала не я, цю програму надає 

європейський фонд, надаючи одноразову допомогу в еквіваленті 500 доларів. Є 

багато людей, з якими я спілкувалася, які бажають подати таку заявку та 

отримати таку допомогу. Тому потрібно мати простір, де можна було б їх 

зібрати і надати послугу. 

Депутат міської ради Пацарнюк Л.В.: «Перепрошую: Ю.І., ви сказали, 

що маєте три приміщення, то яка проблема в просторі?». 

Дупешко-Джус Ю.І.: «Проблема полягає в тому, що ті приміщення не 

пристосовані до того, щоб там можна було збирати людей. Це приміщення 

інкубатору, приміщення в смт. Кострижівка та приміщення в с. Малий 

Кучурів». Також депутат повідомила, що вона володіє трьома приміщеннями, у 

яких можуть розміщуватися підприємства, які переїхають із зони бойових дій. 

«Тепер щодо Ольги Василівни, вона не на роботі у міського голови, а ми 

депутати її приймали на роботу, тому вона на роботі у всієї громади». 

Депутати міської ради запропонували вислухати думку Цимбалюк О.В. 

(директор КЗ «Палац культури та мистецтв») стосовно цього інциденту, яка 

роз’яснила ситуацію та повідомила про те, що депутат Дупешко-Джус Ю.І. без 

жодного дозволу зайшла в приміщення зі сторонніми особами, не повідомивши 

її про це. Не було б ніякого сьогодні інциденту, якби Ви пішли до міського 

голови і повідомили про свої наміри щодо організації у приміщенні «Мама 

центру» і все було би добре. 

Виступила депутат міської ради Радиш О.М., яка повідомила депутатам 

про передоплату по акцизу тому, що в цьому місяці підприємці акциз ще 

платять, можливо слабоалкогольні напої хтось продає і у звіті покажуть ці 

дані, але, як правило, звіти будуть чистими. Я б хотіла, щоб фінансовий відділ 

міської ради чи працівники апарату організували зустріч з підприємцями у 

форматі «круглого стола» у режимі «прохання» для того аби попросити 

підприємців робити передоплату у I півріччі та обговорити суму акцизу. Тоді 

до кінця півріччя ми будемо бачити, що буде із дозволами надалі бо зараз 

запустити процес продаж алкоголю, але якщо військовий стан завершиться і 

почнуть працювати всі, то у II півріччі ми потрохи цю передоплату будемо у 

свій бік зменшувати. Так чи інакше, на кінець року ми цю передоплату 

зможемо вирівняти чи перекинемо на наступний рік. І на рахунок податків – 

вони у нас мають мати місце, але кожен підприємець рахує по своєму. Через те 



я пропоную і щоб це не був міський голова, я на цьому наголошую, є люди, які 

займаються фінансами і є ми, підприємці, ми готові зустрітися в цій залі та 

вирішити дане питання для певних надходжень до бюджету, де можна буде 

якимось чином «підлатувати» ось ці «всякі дири».  

 

Всі питання порядку денного розглянуті. 

Пленарне засідання XXVI позачергової сесії VІІI скликання оголошується 

закритим. 

   

 

 

Міський голова                                                                     Василь РАДИШ   

 

 

Секретар сесійного засідання                                          Олександр ДРИГА 


